
 

   
 

Verslag bewonersavond Schaapsdrift e.o. 
1 juli 2024 19.00 – 21.30 uur | Locatie: HAN Ruitenberglaan 26 
 

1. Waarom deze bewonersavond? 
De gemeenteraad van Arnhem heeft op 10 april 2024 de Gebiedsvisie Schaapsdrift e.o. 
vastgesteld. In die gebiedsvisie zijn de opgaven en ambities voor de wijk Schaapsdrift voor 
wat betreft het toevoegen van woningen, de verdere vergroening, de herontwikkeling van het 
stationsgebied en de herziening van de ontsluiting in grote lijnen weergegeven.  

Nu wordt er gewerkt aan een stedenbouwkundig plan. In dit plan worden zaken verder 
uitgewerkt. Daarbij gaat het o.a. over bouwhoogtes, de herontwikkeling van het 
stationsgebied, de openbare ruimtes, het groen, parkeerhubs en een locatie voor 
maatschappelijke voorzieningen.  

Bij het maken van het plan wil de gemeente zoveel mogelijk bewoners en ondernemers van 
Schaapsdrift e.o. betrekken door hen de mogelijkheid te geven om over alle onderdelen van 
het plan mee te praten en te denken. Hiervoor is op maandag 1 juli een eerste bijeenkomst 
georganiseerd.  

2. Wie waren aanwezig? 
Alle belanghebbenden van Schaapsdrift e.o. zijn per brief op het postadres uitgenodigd voor 
de bewonersavond. Naast bestuursleden van de Vereniging tot behoud van Schaapsdrift e.o. waren 
ook vertegenwoordigers van Vivare, Innoforte en ProRail aanwezig. Ook medewerkers van bureau  
Ziegler Branderhorst, ontwerpbureau voor stedenbouw en architectuur, waren aanwezig voor 
begeleiding van de gesprekken en het beantwoorden van vragen. 

Vijftig geïnteresseerden uit de buurt gingen met hen en medewerkers van de gemeente 
Arnhem in gesprek.  

3. Programma 
Tijdens de bijeenkomst is eerst kort het proces en de inhoud van de gebiedsvisie en het 
amendement toelicht. Ook is het voorstel voor de participatieaanpak en het vervolgproces is 
besproken. Hierna zijn in twee rondes gesprekken gevoerd.  

Om alle onderwerpen aan de orde te laten komen, is Schaapsdrift opgedeeld in 3 
dialoogtafels:  

1. Noordwest (begeleid door Ivar Branderhorst, stedenbouwkundige van bureau Ziegler 
Brandenhorst) 

2. Oost (begeleid door Hans van Loon, Stedenbouwkundige van de gemeente Arnhem 
3. Zuidwest (begeleid door Ronald Gubbens (Projectleider van de gemeente Arnhem en 

Niels Kraak, Stedenbouwkundig ontwerper van bureau Ziegler Brandenhorst. 

Bij de afronding van de avond is een korte impressie van het verloop van de gesprekken 
gedeeld.  



 

   
 

4. Wat doen we met de resultaten? 
Alle vragen, zorgen en suggesties die aan de tafels zijn gedeeld, zijn terplekke geschetst op 
de plattegrond van de deelgebieden en vastgelegd in een separaat verslag van de 
dialoogtafels. 

Samen met de resultaten van lopende onderzoeken zullen de zorgen en suggesties die 
tijdens de bewonersavond zijn gehoord, mee worden genomen in de uitwerking van een 
concept stedenbouwkundig plan.  

In een volgende bijeenkomst na de zomer zullen de gestelde vragen worden beantwoord en 
zal ingegaan worden op hoe de resultaten van de gesprekken mee zijn genomen in het 
concept stedenbouwkundig plan. 
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